
Dz-05.0021.5.2019    

Protokół nr 5/2019 

obrad V sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) 

z dnia 28 lutego 2019 r.  w godz. 18.30 -23.30, 

Kraków, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2 

I. Otwarcie sesji. 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pana 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 19 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady V sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 
                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało przesłane Radnym 

oraz projekt porządku obrad wraz z projektami uchwał (zał. nr 2). 

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z IV sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza 

na 2019 r. (projekt Zarządu Dzielnicy V Krowodrza). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza 

patronatem imprezy edukacyjnej (projekt Zarządu Dzielnicy V Krowodrza). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii do sporządzanego „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa” 

zgodnie z pismem mieszkańców, z dnia 5 lutego 2019 r. (projekt grupy Radnych 

Dzielnicy V Krowodrza). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie Programu Parkingów Dzielnicowych 

procedowanych przez Miejską Infrastrukturę (projekt Zarządu Dzielnicy 

V Krowodrza). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, w terminie 

krótszym niż 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej 

Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy. Pisemne wnioski o wprowadzenie projektów 

uchwał podpisane zostały przez wymaganą liczbę członków Rady. 

Prowadzący obrady   p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie: 

1. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie sporządzenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa 

„zielonych alei” (zał.nr 3). 

Wniosek przyjęto: „za” jednogłośnie 18 głosami. 
 

2. Wniosek o przedłużenie umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z 

pismem znak ML-10.7123.9.2019.AJ. (zał. nr 4). 

Wniosek przyjęto: za – 18 głosów; jedna osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 



3. Wniosek o przedłużenie umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie 

z pismem znak ML-10.7123.24.2019.AJ (zał. nr 5). 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 19 głosami „za”. 
   

4. Wniosek w sprawie wprowadzenia pod obrady tematu związanego z Regulaminem 

Budżetu Obywatelskiego (zał. nr 6). 

Za wprowadzeniem przedmiotowego wniosku oddano 18 głosów, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 

5. Wniosek dotyczący termomodernizacji Żłobka nr 14 (zał. nr 7). 

Wniosek przyjęto 19 głosami „za”. 
 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami: 

Przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 19 członków Rady. 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda stwierdził zgodnie z § 18 ust. 6 Statut Dzielnicy V 

Krowodrza projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad 

dzisiejszej sesji. 
 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu z IV sesji Rady. 

 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda poinformował, iż wobec braku uwag do Protokołu z IV sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza, stwierdza jego przyjęcie. 

 
Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu wraz z Autopoprawką w sprawie zmiany, w 

zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2019. 

 

Projekt uchwały przedstawił p. Edward Tarczałowicz. Natomiast Autopoprawkę 

omówił Przewodniczący Maciej Żmuda. 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały z Autopoprawką 

Za projektem głosowało 18 Członków Rady, jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła Uchwałę nr V/56/2019 w 

sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na 2019 r. - zał. nr 8. 

 
Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza 

patronatem imprezy edukacyjnej pn.:” V Pokaz Kotów Rasowych i Wielorasowych”. 
 

Projekt uchwały przedstawił p. Marcin Grega Członek Zarządu Dzielnicy V Krowodrza. 

Pytanie w sprawie partycypowania Dzielnicy V Krowodrza w kosztach imprezy zadał 

p. Stanisław Wilk.  

Wyjaśnień udzieliła p. Anna Pojałowska.  

Organizatorem pokazu kotów jest Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi 

nr 12 w Krakowie. Pokaz kotów odbędzie się 16 marca br., Dzielnica nie partycypuje 

w kosztach organizacji imprezy. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał projekt uchwały pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie 19 głosami „za”. 
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V/57/2019 

w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza patronatem imprezy edukacyjnej pn. 

„Pokaz kotów Rasowych i Wielorasowych” – zał. nr 9. 



 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu w sprawie opinii do sporządzonego „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa” zgodnie z 

pismem mieszkańców, z dnia 5 lutego 2019 r. 

Projekt uchwały w imieniu wnioskodawców przedstawiła p. Marzena Kopeć.  

Wniesiona została Autopoprawkę dot. zmiany zapisu „ ZU - zieleń urządzona” na „ZP -zieleń 

parkowa – zał. nr 10 i zał. nr 10a. 
 

W dyskusji głos zabrali: 

p. Paweł Potoczek, p. Agnieszka Wantuch, p. Łukasz Mańczyk, p. Marta Tatulińska, 

p. Lech Mikulski, p. Marzena Kopeć, p. Edward Tarczałowicz, p. Mariusz Bembenek, 

p. Marcin Grega, p. Anna Pojałowska, p. Tomasz Friediger. 

Post factum   

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką przyjęto: jednogłośnie, w obecności 19 członków Rady. 
 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V/58/2019 w 

sprawie opinii do sporządzonego „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Krakowa” - zał. nr 11. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie Programu Parkingów Dzielnicowych 

procedowanych przez Miejską Infrastrukturę (projekt Zarządu).   

Projekt uchwały zreferował p. Daniel Wiśniowski, przedstawiając Autopoprawkę dot. 

zmiany tytułu uchwały   

Następnie głos zabrała p. Marta Tatulińska przedstawiając poprawki Komisji 

Infrastruktury Komunalnej. Pierwsza poprawka dotyczyła zmiany tytułu uchwały (zmiana 

tytułu ujęta w Autopoprawce Zarządu) Druga poprawka ws. wskazania 5 dodatkowych 

lokalizacji parkingów dzielnicowych- zał. nr 12. 
 

O godzinie 20.30 opuścili obrady p. Mateusz Stańczyk i p. Przemysław Łukasik.  Na sesję 

przybył p. Piotr Klimowicz. Stan obecności – 17 Członków Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Kolejne poprawki do przedmiotowego projektu uchwały zgłosili: 

p. Marta Burzyńska w sprawie wskazania dodatkowych lokalizacji parkingów przy ul. 

Urzędniczej- zał. nr 13. 

P Łukasz Mańczyk w sprawie dopisania par. 2 oraz aby uzupełnienia uzasadnienie -zał. nr 14. 

P. Tomasz Friediger w sprawie dopisania kolejnej lokalizacji -zał. nr 15. 

 

Uwagi do projektu uchwały zgłosili również: 

p. Anna Pojałowska, p. Mariusz Bembenek, p. Paweł Potoczek, p. Lech Mikulski. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

p. Paweł Potoczek, p. Marta Tatulińska, p. Anna Pojałowska, p. Mikulski, p. Mariusz Bembenek, 

p. Mańczyk, p. Marta Burzyńska, p. Tomasz Friediger, p. Stanisław Wilk, p. Daniel Wiśniowski, 

p. Piotr Klimowicz, p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek.  

 

Prowadzący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniesione poprawki: 

 

1.Poprawka zgłoszona przez p. Martę Tatulińską - przyjęto 15 głosami „za” przy 2 głosach 

wstrzymujących w obecności 17 Członków Rady.  



Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

 

2.Poprawka zgłoszona przez p. Martę Burzyńską –przyjęto 15 głosami „za” przy 2 głosach 

wstrzymujących w obecności 17 Członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

 

3.Poprawka zgłoszona przez p. Tomasza Friedigera – przyjęta 15 głosami „za” przy 2 głosach 

wstrzymujących w obecności 17 Członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

 

4.Poprawka zgłoszona przez p. Łukasza Mańczyka została przyjęta 17 głosami „za” w 

obecności 17 Członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką i przegłosowanymi poprawkami poddany został pod 

głosowanie. 

Za - 15 głosów; przeciw – 0 głosów; wstrzymujące - 2 głosy; w obecności 17 Członków Rady. 
  

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V/59/2019 w 

sprawie „wskazania lokalizacji dla przyszłych inwestycji parkingowych w Dzielnicy V, w celu 

wykonania analizy możliwości ich budowy przez Miejską Infrastrukturę Sp. zoo. oraz wpisania 

wyselekcjonowanych lokalizacji do opracowanego przez MI Sp. z o o Programu Parkingów 

Dzielnicowych” - zał. nr 16. 

 

Ad 8. Przyjęcie projektu uchwały Komisji Edukacji w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa odnośnie dofinansowania termomodernizacji Żłobka Nr 14 w Krakowie.  

Projekt uchwały przedstawiła p. Marta Burzyńska.  

Głos zabrali: 

p. Piotr Klimowicz, p. Mariusz Bembenek, p. Ewa Bigosz – Lassota, p. Paweł Potoczek,  

p. Daniel Wiśniowski.  

 

P. Piotr Klimowicz zgłosił wniosek formalny (zał. nr 17) o odesłanie do projektodawcy w celu 

zapoznania się z projektem termomodernizacji oraz propozycją zastosowania materiałów.  

Prowadzący poddał pod głosowanie wniosek p. Piotra Klimowicza. 

 „Za” oddano 13 głosów, przeciw - 0 głosów, 4 głosy wstrzymujące w obecności 17 Członków 

Rady.  

Prowadzący obrady stwierdził przyjęcie wniosku p. Piotra Klimowicza. 
 

 

Ad 9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ciągu „zielonych alei” (projekt Komisji 

Ochrony Zieleni). 

Projekt uchwały w imieniu projektodawcy przedstawił p. Tomasz Friediger.  

Poprawkę do podstawy prawnej przedmiotowej uchwały zgłosiła p. Marta Tatulińska – 

zał.18.  

Kolejną poprawkę w sprawie wykreślenia z par. 1 zgłosiła p. Anna Pojałowska – 

zał. nr 19.  

 

Prowadzący poddał pod głosowanie wniesione poprawki. 

Poprawka zgłoszona przez p. Martę Tatulińską - przyjęto 16 głosami „za” w obecności 16 

Członków Rady. 



Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

Poprawkę wniesioną przez p.  Annę Pojałowską - przyjęto 16 glosami „za” w obecności 16 

Członków Rady.  

Prowadzący stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

 

Pan Łukasz Mańczyk zgłosił na piśmie do protokołu zapytanie: „czy ujęcie ciągów 

komunikacyjnych jako „zielonych alei” nie uniemożliwia rozbudowy infrastruktury rowerowej 

w przyszłości na tym terenie oraz odpowiedź Wnioskodawcy p. Tomasza Friedigera, że nie 

uniemożliwia” (zał. nr 20). 

 

Projekt uchwały wraz z przyjętymi poprawkami poddany został pod głosowanie. 

„Za” oddano 16 głosów w obecności 16 Członków Rady.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

p. Anna Pojałowska, p. Paweł Potoczek, p. Łukasz Mańczyk, p. Marta Tatulińska. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V/60/2019 w 

sprawie wniosku do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Krakowa „zielonych alei” „ciągów zielonych” - zał. nr 21. 
 

O godzinie 21.15 obrady opuścił p. Paweł Potoczek.  

Stan obecności – 15 Członków Rady Dzielnicy V Krowodrza.  

 

Ad 10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

na następny okres zgodnie z pismem znak ML-10.7123.9.2018.AJ (projekt Komisji Polityki 

Społecznej). 

 

Projekt uchwały omówił p. Mariusz Bembenek i p. Marcin Tabisz, którzy wzięli udział 

w wizji lokalowej.  
 

Projekt uchwały prowadzący p. Maciej Żmuda poddał pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały było 15 Członków Rady Dzielnicy; w obecności 15 osób. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V61/2019 w 

sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres, zgodnie z pismem: 

ML-10.7123.9.2018 – zał. nr 22. 

 
Ad 11.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

na następny okres, zgodnie z pismemML-10.7123.24.2018.AJ (projekt Komisji Polityki 

Społecznej). 

 

Projekt uchwały przedstawił p. Mariusz Bembenek. 
 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za - przyjęciem projektu uchwały było 15 Członków Rady, w obecności 15 osób. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza przyjęła uchwałę nr V/62/2019                

w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

ML-10.7123.24.2018.AJ. - zał. nr 23. 

 



Ad 12.   Przyjęcie projektu uchwały Członków Rady w sprawie opinii do Regulaminu Budżetu  

Obywatelskiego Miasta Krakowa 

 

Projekt uchwały w imieniu projektodawców przedstawił p. Marcin Grega. 

Zaproponowano zmiany zapisu dotyczące kosztów realizacji projektu dzielnicowego 

tak aby nie był wyższy niż 20% środków finansowych przeznaczonych na realizację BO 

Dzielnicy oraz aby nie był niższy niż 2,5 tys. zł. 
 

W dyskusji głos zabrali: 

p. Marta Tatulińska, p. Łukasz Mańczyk, p. Piotr Klimowicz, p. Maciej Żmuda, p. Marta 

Burzyńska.  

Zaproponowano wycofanie przedmiotowego projektu uchwały - zał. nr 24. 

Za wycofaniem projektu opowiedzieli się: p. Daniel Wiśniowski, p. Ewa Bigosz-

Lassota, p. Maciej Żmuda 

Prowadzący poddał pod głosowanie wycofanie projektu uchwały. „Za” oddano 13 głosów, 

2 członków Rady nie wzięło udziału w głosowaniu.   

Ad 13. Sprawy bieżące. 

1.Pan Mariusz Bembenek zwrócił się do zebranych w sprawie: wskazania w okręgach 

punktów, gdzie będzie można ulokować gazetki. Kolportażem gazetek będzie zajmować 

się jedna osoba oraz zachęcał do zgłaszania artykułów do publikacji.   

2. Pan Edward Tarczałowicz zwrócił się do zebranych z prośbą o zastanowienie się nad 

częstotliwością wydań gazetki. 

3. Pani Marta Burzyńska zwróciła się do Członków Rady Dzielnicy w sprawie 

zgłaszania pomysłów uczczenia 110 rocznicy włączenia Krowodrzy do Krakowa.  

4. Pani Marta Tatulińska poprosiła, aby nie przekazywać do komisji nieaktualnych 

spraw. 

5. Pani Marta Burzyńska poruszyła sprawę harmonogramu „Pikniku Krowoderskiego”, 

zabezpieczenia toalet przy „Młynówce Królewskiej”. 

Ad. 14. Oświadczenia i komunikaty. 

1. Do zakładu linii Kolejowych w Krakowie zostanie wystosowana prośba o 

uporządkowanie terenu skarpy przy torach kolejowych, przy stacji Kraków-

Łobzów vis a vis nowych bloków, przy ul. Czyżewskiego.  

2. Przewodniczący poinformował o terminie kolejnej sesji, która odbędzie się w dniu 

14 marca br.   o   godz. 18.00. 
 

Ad.15. Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, prowadzący p. Maciej Żmuda zamknął V sesję Rady 

Dzielnicy V Krowodrza o godz. 23.30. 

 
Protokołowała: 

Elżbieta Trzeciakiewicz 

pracownik  

Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa 



 


